
PROTOKÓŁ
z dnia 20 czerwca 2024 roku

w godz. od 16.00 do 17.15
Ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej w Pełczycach;
- budżetu i finansów i rozwoju gospodarczego,
- skarg, wniosków i petycji,
- rewizyjnej,
- oświaty, kultury, sportu, zdrowia i opieki społecznej,
- rolnictwa, ochrony środowiska i infrastruktury komunalnej,

Lista obecności w załączeniu./nieobecni: /Sz.Januszke, R.Kwieciński, T.Nowak/.
W posiedzeniu udział wzięli:

Burmistrz A. Kochanowicz.
Skarbnik K.Zawłocka.
Sekretarz – A.Chlebowska.

Spotkaniu przewodniczył /za akceptacją wszystkich radnych/ Przewodniczący

Rady M.Sowiński – powitanie i przedstawienie tematu spotkania.

Temat spotkania: Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję zaplanowaną na

25 czerwca 2024 roku.

Ad.1.
Debata nad raportem o stanie gminy – bez uwag.
Ad.2.
Projekt w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi – bez uwag.
Ad.3.
Projekt w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego z
wykonania budżetu za 2023 rok – bez uwag.
Ad.4.
Projekt w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Pełczyc za 2023 rok – bez
uwag.
Ad.5.
Zmiany budżetu po stronie dochodów jak i wydatków omówiła p.Skarbnik w tym:
- subwencje oświatową na rok 2024, dotacje z Urzędu Wojewódzkiego – refendację
funduszu sołeckiego za 2023 rok, wpływy nienależnie pobranych zasiłków stałych,
dotacje z Urzędu Wojewódzkiego na dofinansowanie zadania wynikającego z
programu wieloletniego ,,SENIOR +’’ za zadanie pn. ,,Utworzenie i wyposażenie
placówki Senior+’’, dotacje w ramach FEPZ 2021-2027 z WUP na zadanie pn. ,,
Działania w celu zwiększenia równego i szybkiego dostępu do dobrej jakości
trwałych i przystępnych cenowo usług’’, wpłaty rodziców z tytułu opłaty dziecka w
pieczy zastępczej, dotacje na zadanie współfinansowane w ramach Rządowego
Funduszu ,,Polski Ład’’ na zadanie pn. ,,Budowa przyszkolnej pływalni w Pełczycach’’,
dotację na zadanie współfinansowane w ramach Rządowego Funduszu ,,Polski Ład’’
na zadanie pn. ,, Budowa Miejsko-Gminnego żłobka w Gminie Pełczyce’’, wydatek
majątkowy na zadanie inwestycyjne pn. ,,Woda dla życia- życie w wodzie: Park



Edukacji Przyrodniczej ,,Pełczyckie Jeziora’’, wydatek majątkowy na zadanie pn.
,,Zakup samochodu osobowego do Urzędu Miejskiego w Pełczycach’’, wydatki na

świadczenia
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społeczne w M-GOPS oraz wydatek majątkowy na zadanie pn. ,,Budowa wieży
widokowej wraz z zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą pod nazwą ,,Wzgórze
widokowe’’
Pan Sowiński – jeśli chodzi o budowę pływalni to oprocentowanie jest po naszej
stronie?
Skarbnik – wszystko jest po naszej stronie.
Burmistrz – omówiła dodatkowe zadania, które zostały wykonane w zakresie
infrastruktury sportowej.
Do omówionych zmian – nie było uwag.
Ad.6.
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej – zmiany w
projekcie wynikają z wprowadzonych zmian budżetu. Bez uwag.
Burmistrz – omówiła wydatki związane z budową przyszkolnej pływalni.

Ad.7.
Projekt w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Gminę Pełczyce pożyczki –
omówiła Skarbnik. bez uwag.
Ad.8.
Projekt w sprawie ustalenia inkasa podatków i opłat lokalnych – wynika z
przeprowadzonych wyborów sołeckich /zmiany sołtysów/. Bez uwag.
Ad.9.
Projekt w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet przez sołtysów i radnych
Rady Miejskiej w Pełczycach oraz należności z tytułu zwrotu kosztów podróży
służbowych

Skarbnik – na prośbę komisji budżetu i finansów poinformowała, że kontaktowała
się z prawnikami w zakresie §3 i §9 przytoczonego wyżej projektu uchwały. Prawnicy
zaproponowali aby wykreślić §3, natomiast §9 pozostawić bez zmian.
Pani Dyc – to jak ten zapis w §9 ma się do rozstrzygnięcia nadzorczego?. Chodzi o
zarzut, że nie może być dwóch dat.
Burmistrz – to chodzi o kwestię naliczenia i wypłatę czyli będzie wypłacane od lipca
br.
Pani Dyc – ale z takim zapisem uchylą uchwałę.
Skarbnik – prawnicy powiedzieli, że tak ma być.
Pan Sowiński – proszę jeszcze raz o zweryfikowanie tych dwóch zapisów.
Burmistrz – poprosimy o opinię.
Pan Sowiński - poinformował, że wpłynęła propozycja Klubu Radnych ,,Nasza
Wspólna Droga’’ z wysokością diet dla sołtysów i radnych.
Pan Kasprzak – przedstawił propozycje Klubu. Poinformował także, że komisja
budżetu i finansów pozytywnie zaopiniowała projekt przygotowany na sesję odnośnie
diet.
Pani Burmistrz – poinformowała, że Skarbnik nie wprowadziła omawianych zmian do

uchwały budżetowej bo wcześniej musimy znaleźć na to pokrycie. Musimy środki

poprzesuwać. Zaproponowała aby zmianę diet wprowadzić od 1 października br. lub od 1

stycznia 2025 roku.

Pani Jędrzejczyk-Rowicka – odniosła się do przedstawionej propozycji Klubu Radnych i



wyjaśniła z czego one wynikają oraz czym członkowie Klubu się kierowali przy uzgadnianiu

stawek.

Burmistrz – poinformowała, że komisje mogą pracować online.

Pan Sowiński – ale nie mamy takich zapisów. Trzeba powołać komisje statutową i dokonać

zmian. Zastanowimy się nad tym.

Głosowanie nad propozycja stawek:

- projekt przygotowany na sesje – 8 głosów ,,za’’ – 2 głosy ,,przeciw’’

- stawki zaproponowane przez Klub Radnych – 2 głosy ,,za’’ przy 8 ,,przeciw’’
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Część radnych nie była obecna przy głosowaniu.

Głosowanie nad propozycjami od kiedy maja być wprowadzone zmiany:

- Rada zdecydowała, że zmiany wchodzą – od 1 lipca 2024 roku.

Ad.10.

Projekt w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy Pełczyce

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa

Burmistrz – jest to działka przy j.Panieńskim, na której będzie usytuowana wieża widokowa.

Bez uwag.

Ad.11.

Projekt w sprawie Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w

Pełczycach

Burmistrz – na dzień dzisiejszy Ośrodek Pomocy Społecznej w zakresie swojej

działalności nie ma Klubu Seniora stąd zmiany w Statucie. Od 1 stycznia 2025 roku

Ośrodek Pomocy Społecznej przekształci się w Centrum Usług Społecznych, przy

którym będzie działała placówka wsparcia dziennego oraz Klub Seniora.

Pan Sowiński – poprosił aby Kierownik OPS omówił obydwa projekty uchwał na sesji.

Ad.12.

Projekt w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia dziennego dla seniorów pod nazwą

,,Klub Seniora’’ i włączenie go w struktury Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej - bez uwag.

Ad.13.

Zasoby Pomocy Społecznej – p.Burmistrz wyjaśniła dlaczego punkt jest ponownie

zawarty w porządku obrad sesji.

Pani Dyc – zapytała czy jest możliwość aby radni otrzymywali projekty uchwał

podpisane przez radców prawnych.

Burmistrz – tak jest taka możliwość.



Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodniczący Komisji


